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  - Fudbal u Srbiji je izuzetno loš. U poređenju s ostalim evropskim ligama, naša zaostaje u
svakom pogledu.    Iako imamo jako kvalitetne igrače, generalno smo slabi. Ono što najviše
zabrinjava je to  da se igrači vrlo slabo trude kada igraju za reprezentaciju i povodom toga
stvarno nemam nikakav komentar.
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